
   

Protokoll medlemsmöte Jönköpings Brukshundklubb,  
lördagen den 6 oktober 2024 kl.10:00  
 
 

1. Mötet öppnas 
a. Mötet öppnades av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 

 
 
2. Fastställande av röstlängd  

a. Röstlängd fastställs till 22 röstberättigade medlemmar. 
 
 
3. Val av mötesordförande  

b. Sittande ordförande, Johan Bengtsson, valdes till mötesordförande. 
 
 
4. Styrelsens anmälan om sekreterare för mötet 

a. Styrelsen anmäler Joachim Nilsson som mötes sekreterare. 
b. Joachim Nilsson valdes till sekreterare för medlemsmötet. 

 
 
5. Val av två justerare tillika rösträknare 

a. Till justerare och tillika rösträknare valdes Helena Engkvist och Anne-Lie Andersson.  
 
 
6. Beslut om närvaro och yttranderätt 

a. Alla närvarande har närvaro och yttranderätt. 
Endast medlemmar har rösträtt. 

 
 
7. Fråga om medlemsmötet blivit stadgeenligt utlyst 

a. Mötet beslutades vara stadgeenligt utlyst. 
 
 
8. Fastställande av dagordning  

a. Dagordning fastställdes med tillägg av två övriga frågor. 
 
  



   

 
9. Rapporter från sektorerna och arbetsgrupper  

a. HUS 
i. Ca 20 kurser ute just nu men svårt att få ihop instruktörer.  

 
Just nu efterfrågas instruktörer till agilitykurser. 
 
Ungdomsverksamheten har kommit igång. 
Öppna träningar med stor uppslutning. 
 

b. RUS  
i. Inget speciellt inlämnat från sektorn 

 
c. Utställning 

i. Info i FB grupp om ring- och utställningsträning i Fredstorp. 
Planerar en inofficiell utställning 27/4 2025. 
 

d. Tjänstehund 
i. Föreläsning om patrullhund och hemvärnet i Attila. Det finns planer på 

en liknande föreläsning på JBK framöver. 
ii. Har haft deltagande ekipage på SM för Räddningshundar som kom på 

femte plats, Lasse Sjöstedt och Spinoys Rizzla. 
 

e. Drag 
i. Sektorn är vilande. 

 
f. Tävling 

i. Inget speciellt inlämnat från sektorn 
 

g. Lydnad 
i. Tävling söndag den 3-4 maj 2025 

 
 

h. Underhåll 
i. Inget speciellt inlämnat från gruppen 

 
i. Kommunikation  

i. Hemsidan är i det närmaste klar för publicering vi väntar på SBK-logga 
för Jönköpings BK. 
 

j. Arbetsgrupp inomhushall  
i. Är i nuläget vilande. 

 
 

10. Styrelsen informerar om aktiviteter  
a. Status tävlingsverksamheten bruks 

Det har skapats en arbetsgrupp och det finns en FB-grupp för arbetet med 
bruks. Det finns planer på ett större möte framöver. Det finns idag ca 11 olika 



   

ansvariga för olika funktioner i gruppen. Det har hållits två träningstävlingar 
och ytterligare en är planerad till den 16/10. 
 
Har ansökt om söktävling 18 oktober 2025 i lägre, högre och elit. 
 
Finns tankar kring en appelltävling i rapport, sök eller spår. Mer information 
kommer framöver om det. 
 

b. Hundmässa på Elmia 2025 
Det finns ett erbjudande från Elmia för JBK att ha en monter på mässan. 
Styrelsen har funderat och ställer frågorna om vem JBK vill nå och om det 
finns intresse att skapa en arbetsgrupp för ändamålet.  
 

i. Några frågor och funderingar som kom upp: 
1. Visa upp ungdomsverksamheten. 
2. Vem vänder Elmia sig till?  

- Alla hundägare?  
- Tjänstehundar? 
 

Anmäl intresse till ordföranden om man är intresserad att vara med i 
arbetsgrupp för mässan. 
 
Kom en fråga från medlem om presentation av mötesordföranden och 
närvarande styrelsemedlemmar presenterades. 
 

c. Värdegrund 
Det är lätt att missa att hälsa på varandra när man ses på klubben, men ett 
”Hej, Välkommen!” kan göra vistelsen på vår klubb mycket trevligare. 
Det kan vara sårande att inte bli sedd när man kommer upp till vår fina klubb. 
 
SBK har mycket information och dokument och policys kring värdegrund och 
hur vi ska förhålla oss till varandra och till våra hundar. 
Men man kommer långt med det enkla att vara trevliga och hälsa på varandra. 
Ett enkelt hej och ett leende kan betyda så mycket för att man ska känna sig 
välkommen och inkluderad. 
 
 
 

d. Ibland kan det bli trångt på klubben 
Vi är många medlemmar i klubben och ibland kan man uppleva att det blir 
trångt om platsen på klubben. JBK har många fina stora och små ytor att träna 
på. Vissa av ytorna ligger lite längre från parkeringen och därför lätt glöms 
bort. ”Gamla agilityplanen” bortanför inhägnaden är en stor fin yta med 
belysning som lätt glöms bort. Vid uppletanderutan finns det en klippt yta lite 
avskilt om man vill träna där. 
 
Det finns önskemål om lydnadshinder vid gamla agilityplanen. 
 
Det står grindar vid förrådet bort mot inhägnaden och gamla agilityplanen som 
är till för att bromsa biltrafiken bort till inhägnaden. Det är ok att flytta på 



   

grindarna om man behöver. De är till för att minska trafiken inte för att hålla 
medlemmarna borta. De ökar också säkerheten genom att man får ”jobba” lite 
för att ta sig bort till inhägnaden. 
 

e. Policy hundhantering 
JBK har tagit fram en policy kring hundhantering. Det har vid några tillfällen 
förekommit under träning och kurser att hundar hanterats på sätt som inte 
följer SBKs intentioner och därför har JBK tagit fram policyn. 
 
Policyn och möjlighet att anmäla om man uppmärksammar något som inte 
känns ok, ska läggas upp på hemsidan. Alla, medlemmar och instruktörer, ska 
ha möjlighet att anmäla det man sett. 
 
Anmälan går till styrelsen som sedan tittar på anmälningen och utreder om det 
var en engångsföreteelse eller om det är ett återkommande beteende. JBK 
kommer också, vid behov, att erbjuda hjälp och redskap för att skapa en 
trevlig miljö för alla som vistas i vårt område. Krävs det tyngre åtgärder 
kommer detta också att beaktas. 
 

f. Policy deltagande vid SM 
Klubben har tidigare sponsrat deltagande i SM men det har inte funnits regler 
kring detta. Styrelsen har tagit fram en policy för detta om vad som gäller om 
man får sponsring för sitt deltagande. 
 
Sponsringen kan bestå av reseersättning och startavgift. Som motprestation 
tävlar man för JBK och det ska under hela tävlingstillfället synas på ekipaget 
att man kommer från JBK. Klubbkläder finna att tillgå. Det ska också anmälas 
i god tid innan tävling att man önskar sponsring och representera JBK. 

 
11. Ekonomi 

a. Kassören gick igenom resultat och balansräkning 
 
 

12. Övriga frågor  
a. Medlemsträning i Hulukvarn 

Fråga om ”gratis” träning i hall för medlemmar. 
Diskussion kring hur träningar inomhus ska kunna bli bra denna säsong. 

i. Ska det vara öppna träningar för medlemmar? 
ii. Öppen träning är till för egen träning, öppna träningen är inte 

instruktörsledd. 
iii. Förra säsongen provade vi lite nytt med tematillfällen och förberedda 

aktiviteter på öppenträningstillfällena. Detta var positivt men kräver mycket 
av den som ansvarade för tillfället. Det var många gånger instruktörer som 
höll även i den öppna träningen men instruktörerna ska i första hand hålla i 
våra kurser och inte i de öppna träningstillfällena. 

iv. Tanken är att medlemmar kan hjälpa varandra med träningen 
Hur ska man göra för att öka medlemmars vilja att dela med sig av sina 
hundträningskunskaper? 



   

 
 
 

b. Medlemskap 
Fråga om medlemskap utan att betala avgift till SBK. Finns det möjlighet att bli 
medlem i JBK utan att behöva betala förbundsavgiften? T.ex. om man inte längre 
tävlar utan bara vill vara med i JBK. 
Karin Nygren Kind och Helena Engkvist tittar på det och återkopplar till 
frågeställaren. 
 
Svar: SBK har flera olika typer av medlemskap. Om någon vill bli medlem i en lokal 
klubb, t ex JBK, måste man betala ett s.k. Ordinarie medlemskap (en avgift till 
förbundet (400 kr) och en avgift till lokalklubben (varierar beroende på klubb)). 
Familjemedlemskap innebär att någon i familjen redan är ordinarie medlem, och 
övriga familjemedlemmar betalar då endast avgiften till den lokalklubb som den 
ordinarie betalande familjemedlemmen är medlem i. Det finns också 
ungdomsmedlemskap, utlandsmedlemskap och hedersmedlemskap.  
 

c. Himmelsby parkourbana 13 oktober 
Alla medlemmar är välkomna att följa med till en kostnad på 200kr. Instruktörer och 
medhjälpare bjuds på aktiviteten av HUS. Mer information finns i vår FB-grupp. 
Anmälan skickas till hus@jbhk.se 

 
13. Mötet avslutas 

Mötet avslutas av klubbens ordförande Johan Bengtsson. 
 

Vid pennan 

Joachim Nilsson      

  

Justeras    Justeras 

Anne-Lie Andersson  Helena Engkvist 

Anne-Lie Andersson   Helena Engkvist 

 

Detta protokoll har justerats via mejl och saknas därför fysiska underskrifter 
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